

Date: 28/01/2021

التاريخ: 2021/01/28

Mr. Hassan Abdulrahman Al Serkal

Chief Executive Officer

Dubai Financial Market

السيد / حسن عبد الرحمن السركال المحترم،،،

الرئيس التنفيذي

سوق دبي المالي

After Greetings,

تحية طيبة وبعد ،،،

Subject: Update on a Court Case.

الموضوع : مستجدات دعوى قضائية.

With reference to our letter dated 16 November 2020 which clarified and responded to misleading news about the allegation of "RUSD Investment Bank", Board Chairman of which is Dr. Saleh Al Malaikah (former Vice Chairman of SALAMA dismissed and not discharged by SALAMA's General Assembly Meeting held on the 25th of April 2019), to claim from the Islamic Arab Insurance Company – SALAMA PSC certain amounts, and based on the established and consistent methodology of transparency adopted by the new Board of Directors, "SALAMA" wishes to inform you that on the 26th of January 2021, the Court of First Instance, which is entrusted with dealing with the case, referred to above, issued a first instance judgement considering the case inadmissible. The external auditors of the company have been informed of the judgment and provided with all the relevant details.

بالإشارة إلى كتابنا تاريخ 16 نوفمبر 2020 والذي تم بموجبه توضيح والرد على الأخبار المضللة عن إدعاء "بنك رصد للاستثمار"، الذي يرأس مجلس إدارته الدكتور/ صالح الملايكة (نائب مجلس إدارة شركة "سلامة" السابق الذي تم عزله وعدم إبراء ذمته من قبل الجمعية العمومية لشركة "سلامة" المنعقد تاريخ 25 أبريل 2019)، على الشركة الإسلامية العربية للتأمين – سلامة ش م ع بمطالبات مالية، وبناءً على منهجية الشفافية الراسخة والثابتة التي إعتمدها مجلس الإدارة الجديد، ترغب شركة "سلامة" إعلامكم بأنه بتاريخ 26 يناير 2021 قامت المحكمة الابتدائية المتعہدة بالنظر في الدعوى، المشار إليها أعلاه، بإصدار حكم ابتدائي يقضي بعدم قبول الدعوى. هذا، وقد تم إعلام المدققين الخارجين للشركة بالحكم وتزويدهم بكافة التفاصيل ذات العلاقة.



Sami Zouagui

Board Secretary

سامي الزواغي

أمين سر مجلس الإدارة